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Plank mot kronogårdsgatan 

Årsmötet 2021. Samfälligheten Papegojan.  

Efter att buskarna tagits bort utmed Kronogårdsgatan har vi i de övre längorna 

fått en försämrad boendemiljö. Bullret har ökat markant från trafiken, det finns 

inget skydd mot insyn, det har blivit en genomfartsgång mellan 

garagebyggnaderna och det finns inget hinder för små barn att springa ut och 

in på Kronogårdsgatan.  

För att förbättra för oss behöver ett buller- och skyddsplank sättas upp mellan 

de översta garagelängorna, och det bör vara lika högt som garagen. Förslagsvis 

målat i samma kulör som garagelängorna.  

Vi har tidigare lämnat in ett förslag till styrelsen, då vi var runt tio hushåll som 

höll med, men styrelsen svarade då att detta måste tas upp på stämman för 

beslut. 

Vi föreslår härmed att styrelsen och mötesdeltagarna fattar beslut i frågan och 

godkänner ett bullerplank. 

 

Med vänlig hälsning 

Ida och Sofia Bjerkestål, nr 18 

Joakim och Marie Eneroth, nr 4 
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